
Version: 2.0/EN

Safety Data Sheet
According to HCS-2012 APPENDIX D TO §1910.1200

Product name: Portable Storage Battery

WHMIS 2015(English&French)

Nom du produit: Batterie de stockage portable

1. Identification/Identification

(a) Product identifier/Identificateur de produit

Product name:

Nom du produit:

Portable Storage Battery

Batterie de stockage portable

(b) Other means of identification/Autres moyens d'identification

NCT Technology

Issue date/Date d'émission: 2021.04.16

Nominal Voltage/Tension nominale: USB-A Output: 5V

Product description: Model/Modèle: KTB500

Description du produit: USB-C Output: 5V, 9V,12V,15V,20V.

DC Output: 12V

AC Output:120V

Typical Capacity/Capacité type: 46.8Ah

Watt-hour/Watt-heure: 505Wh

(c) Recommended use of the chemical and restrictions on use

Utilisation recommandée du produit chimique et restrictions d'utilisation

Recommended use: No information available.

Utilisation recommandée: Aucune information disponible.

Restriction on use: No information available.

Restrictions d'utilisation: Aucune information disponible.

(d) Details of the supplier of the product

Applicant's name:

Nom du demandeur:

Applicant's address:

Adresse du demandeur:

Manufacturer's name:

Nom du fabricant:

Manufacturer's address:

Adresse du fabricant:

E-mail/E-mail:

Telephone/ Téléphone:

ம

MURTODLUAC

Ltd.

450 Bond Street, Lincolnshire, IL 60069

Guangdong Greenway Technology Co.,

Tongsha New Industry Park, Dongcheng Street, Dongguan City, Guangdong Province,

P.R.China

sarah@greenway-battery.com

+86-13712216740

(e) Emergency phone number/Numéro de téléphone d'urgence

+86-13712216740

2. Hazard(s) identification/ Identification des dangereuses

Report No.: NCT21015326XS1-1
TRF: SDS-V2

Page 1 of 17

Effective Date: 2019-01-01



Safety Data Sheet
According to HCS-2012 APPENDIX D TO §1910.1200

WHMIS 2015(English&French)

NCT Teehnology

Version: 2.0/EN

Product name: Portable Storage Battery
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(a) Classification/classification

Issue date/Date d'émission: 2021.04.16

This chemical is not considered hazardous by the 2012 OSHA Hazard Communication Standard (29 CFR 1910.1200).

Ce produit chimique n'est pas considéré comme dangereux par la norme de communication des dangers de l'OSHA 2012

(29 CFR 1910.1200).

This product is an article which is a sealed battery and as such does not require an MSDS per the OSHA hazard

communication standard unless ruptured. The hazards indicated are for a ruptured battery.

Ce produit est un article qui est une batterie scellée et en tant que tel ne nécessite pas un MSDS par la norme de

communication de danger OSHA à moins d'une rupture. Les dangers indiqués sont pour une batterie rompue.

Acute toxicity - Oral/Toxicité aigue - Oral
ting

Acute toxicity - Dermal /Toxicité aigue - Voie cutanée

Skin corrosion/irritation

Corrosion/irritation de la peau

Serious eye damage/eye irritation

Dommages oculaires graves/irritation oculaire

Carcinogenicity/Cancérogénicité

Specific target organ toxicity (repeated exposure)

Toxicité spécifique des organes cibles (exposition répétée)

(b) GHS Label elements, including precautionary statements

Éléments de l'étiquette GHS, y compris les déclarations de précaution

2008

Category 4 /catégorie 4

Category 4 /catégorie 4

Category 1 Sub-category B

Catégorie 1 Sous-catégorie B

Category 1

Catégorie 1

Category 2/Catégorie 2

Category 1/Catégorie 2

o
.
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NCT Technology

Issue date/Date d'émission: 2021.04.16

Emergency Overview/Vue d'ensemble d'urgence

Signal word/Mot de signal Danger/Danger

Hazard Statements / Déclarations de dangers

Harmful if swallowed

Nocif s'il est avalé

Harmful in contact with skin

Nocif au contact de la peau

Causes severe skin burns and eye damage

Provoque de graves brûlures de la peau et des lésions oculaires

Suspected of causing cancer

Soupçonné de causer le cancer

Causes damage to organs through prolonged or repeated exposure

Cause des dommages aux organes par une exposition prolongée ou répétée

!

This product is an article which contains a chemical substance. Safety information is given for exposure to the

article as sold. Intended use of the product should not result in exposure to the chemical substance. This is a

battery. In case of rupture: the above hazards exist.

Ce produit est un article qui contient une substance chimique. Des informations de sécurité sont données pour

l'exposition à l'article tel qu'il est vendu.L'utilisation prévue du produit ne devrait pas entraîner l'exposition à la

substance chimique. C'est une batterie. En cas de rupture: les dangers ci-dessus existent.

Odor/Odeur: Odorless/Inodore

2008
ок
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Version: 2.0/EN

Product name: Portable Storage Battery

Nom du produit: Batterie de stockage portable

Precautionary Statements - Prevention/Déclarations de précaution - Prévention

Obtain special instructions before use

Obtenir des instructions spéciales avant utilisation

Do not handle until all safety precautions have been read and understood

Ne manipulez pas tant que toutes les précautions de sécurité n'ont pas été lues et comprises

Use personal protective equipment as required

Utiliser de l'équipement de protection individuelle au besoin

Wash face, hands and any exposed skin thoroughly after handling

Lavez le visage, les mains et toute peau exposée à fond après la manipulation

Do not eat, drink or smoke when using this product

Do not breathe dust/fume/gas/mist/vapors/spray

Ne respirez pas la poussière/fume/gaz/brouillard/vapeurs/spray

Precautionary Statements - Response/Déclarations de précaution - Réponse

Immediately call a POISON CENTER or doctor/physician

Appelez immédiatement un POISON CENTER ou un médecin/médecin

Specific treatment (see supplemental first aid instructions on this label)

Traitement spécifique (voir instructions de premiers soins supplémentaires sur cette étiquette)

Eyes/ Yeux

IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do.

Continue rinsing

SI EN YEUX: Rincer prudemment avec de l'eau pendant plusieurs minutes. Retirez les lentilles cornéennes, si elles

t présentes et faciles à faire. Continuer le rinçantsont

Immediately call a POISON CENTER or doctor/physician

Appelez immédiatement un POISON CENTER ou un médecin/médecin

Skin/peau

Call a POISON CENTER or doctor/physician if you feel unwell

Appelez un POISON CENTER ou un médecin/médecin si vous vous sentez mal

Wash contaminated clothing before reuse

Laver les vêtements contaminés avant de les réutiliser

IF ON SKIN (or hair): Remove/Take off immediately all contaminated clothing. Rinse skin with water/shower

SI ON SKIN (ou cheveux): Enlevez/enlevez immédiatement tous les vêtements contaminés. Rincer la peau avec de

l'eau/douche
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Inhalation/Inhalation

IF INHALED: Remove victim to fresh air and keep at rest in a position comfortable for breathing

Immediately call a POISON CENTER or doctor/physician

SI INHALED: Enlevez la victime à l'air frais et de garder au repos dans une position confortable pour respirer

Appelez immédiatement un POISON CENTER ou un médecin/médecin

Ingestion/Ingestion

IF SWALLOWED: Call a POISON CENTER or doctor/physician if you feel unwell

Rinse mouth

Do NOT induce vomiting Testig Tec
SI SWALLOWED: Appelez un POISON CENTER ou un médecin/médecin si vous vous sentez mal

Rincer la bouche

Ne pas induire des vomissements

Co..L

bloo
Precautionary Statements - Storage/Déclarations de précaution - Stockage

Store locked up/Magasin verrouillé

N

Precautionary Statements - Disposal/Déclarations de précaution - Disposition

Dispose of contents/container to an approved waste disposal plant

(c) Hazards not otherwise classified (HNOC)/Dangers non classés autrement (HNOC)

Not applicable/Non applicable

(d) Unknown Toxicity/Toxicité inconnue

14.4 % of the mixture consists of ingredient(s) of unknown toxicity

14,4% du mélange se compose d'ingrédients (s) de toxicité inconnue

(e) Other information/Autres informations

Very toxic to aquatic life with long lasting effects

Très toxique pour la vie aquatique avec des effets durables

(f) Interactions with Other Chemicals/Interactions avec d'autres produíts chimiques

No information available.

Aucune information disponible.

3. Composition/information on ingredients/Composition/information sur les ingrédients
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(a) Mixtures information/Informations sur les mélanges

Chemical name/Nom chimique CAS No.

Metal Oxide (proprietary) 182442-95-1

Styrene-Butadiene-Rubber 9003-55-8

Polyvinylidene Fluoride (PVDF) 24937-79-9

Aluminum Foil 7429-90-5

Copper Foil

Carbon

Electrolyte(proprietary)

Stainless steel, Nickel and inert materials

7440-50-8

7440-44-0

21324-40-3

N/A

NCT Teehnojogy

Issue date/Date d'émission: 2021.04.16

Concentration%

20-50

<1

<5

2-10

2-10

10-30

10-20

Remainder

4. First-aid measures/Mesures de premiers secours

(a) Description of first aid measures/Description des mesures de premiers soins

General Advice/Conseils généraux First aid is upon rupture of sealed battery.

Les premiers soins sont sur la rupture de la batterie scellée.

Eye contact:

Contact visuel :

Show this safety data sheet to the doctor in attendance.

Skin contact:

Contact peau:

Inhalation:

Inhalation:

Ingestion:

ingestion:

Rinse immediately with plenty of water, also under the eyelids, for at least 15 minutes. Keep

eye wide open while rinsing. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue

rinsing. Get medical attention if irritation develops and persists. Do not rub affected area.

Montrez cette fiche de données de sécurité au médecin présent.

Rincer immédiatement avec beaucoup d'eau, également sous les paupières, pendant au moins

15 minutes. Gardez les yeux grands ouverts tout en rinçant. Retirez les lentilles cornéennes, si

elles sont présentes et faciles à faire. Continuer le rinçant. Obtenir des soins médicaux si

l'irritation se développe et persiste. Ne frottez pas la zone touchée.

2008
Remove contaminated clothes and rinse the skin with plenty of water. Get medical advice /

attention if you feel unwell.

Enlever les vêtements contaminés et rincer la peau avec beaucoup d'eau. Obtenez des conseils

médicaux / attention si vous vous sentez mal.

Remove to fresh air. If not breathing, give artificial respiration. If breathing is difficult,

(trained personnel should) give oxygen. Get medical advice / attention if you feel unwell.

Retirer à l'air frais. Si vous ne respirez pas, donnez une respiration artificielle. Si la respiration

est difficile, (le personnel formé devrait) donner de l'oxygène. Obtenez des conseils médicaux /

attention si vous vous sentez mal.

Rinse mouth immediately and drink plenty of water. Never give anything by mouth to an

unconscious person. Do NOT induce vomiting. Get medical aid.

Rincer la bouche immédiatement et boire beaucoup d'eau. Ne donnez jamais rien par la

bouche à une personne inconsciente. Ne pas induire des vomissements. Obtenez de l'aide

médicale.
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Self-protection of Ensure that medical personnel are aware of the material(s) involved, take precautions to

the first aider protect themselves and prevent spread of contamination.

Self-protection of Assurez-vous que le personnel médical est au courant du matériel en cause, prenez des

the first aider précautions pour se protéger et prévenir la propagation de la contamination.

(b) Most important symptoms/effects, acute and delayed/Symptômes/effets les plus importants, aigus et retardés

Contact with internal components may cause allergic skin sensitization (rash) and irritate eyes, skin, nose, throat,

respiratory system. Cobalt and Cobalt compounds are considered to be possible human carcinogen(s).

Le contact avec des composants internes peut provoquer une sensibilisation allergique de la peau (rash) et irriter les

yeux, la peau, le nez, la gorge, le système respiratoire. Les composés de cobalt et de cobalt sont considérés comme

cancérogènes possibles pour l'homme.

(c) Immediate medical attention and special treatment/Soins médicaux immédiats et traitement spécial

No information available./Aucune information disponible.

yee

5. Fire-fighting measures/Mesures de lutte contre l'incendie

(a) Extinguishing media/L'extinction des médias

Suitable extinguishing media:

Médias d'extinction appropriés:

Use water or dry sand as appropriate.

Utilisez de l'eau ou du sable sec, le cas échéant.

Unsuitable extinguishing media: No information available.

Médias d'extinction inappropriés: Aucune information disponible.

(b) Special hazards arising from the chemical/Rísques spéciaux découlant du produit chímiquе

Under fire conditions, batteries may burst and release hazardous decomposition products when exposed to a fire

situation. This could result in the release of flammable or corrosive materials. Hazardous combustion products:

CO, CO2, Metal oxides, Irritating fumes

Dans des conditions d'incendie, les piles peuvent éclater et libérer des produits de décomposition dangereux

lorsqu'elles sont exposées à une situation d'incendie. Cela pourrait entraîner la libération de matériaux inflammables

ou corrosifs. Produits de combustion dangereux: CO, CO2, Oxydes métalliques, fumées irritantes

(b) Special protective equipment and precautions for fire-fighters

Équipement de protection spécial et précautions pour les pompiers

Firefighters must wear fire resistant protective equipment and appropriate breathing apparatus. The staff must

equip with filtermask (full mask) or isolated breathing apparatus. The staff must wear the clothes which can

defense the fire and the toxic gas. Put out the fire in the upwind direction. Remove the container to the open

space as soon as possible. Spray water on the containers in the fireplace to keep them cool until finish

extinguishment.

Les pompiers doivent porter un équipement de protection résistant au feu et un appareil respiratoire approprié. Le

personnel doit équiper de masque filtre (masque complet) ou d'appareils respiratoires isolés. Le personnel doit

porter les vêtements qui peuvent défendre l'incendie et le gaz toxique. Éteins le feu dans la direction au vent. Retirez

le récipient dans l'espace ouvert dès que possible. Vaporiser de l'eau sur les contenants dans la cheminée pour les

garder au frais jusqu'à l'extinction finale.
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6. Accidental release measures/Mesures de libération accidentelle

(a) Personal precautions, protective equipment and emergency procedures

If

NCT Technology

Issue date/Date d'émission: 2021.04.16

Précautions personnelles, équípement de protection et procédures d'urgence

the battery material is released, remove personnel from area until fumes dissipate. Provide maximum

ventilation to clear out hazardous gases. The preferred response is to leave the area, dispose the case after the

batteries cool and vapors dissipate. Provide maximum ventilation. Avoid skin and eye contact or inhalation

vapors.

of

Si le matériel de la batterie est libéré, retirez le personnel de la zone jusqu'à ce que les fumées se dissipent. Fournir

une ventilation maximale pour éliminer les gaz dangereux. La réponse préférée est de quitter la zone, disposer le cas

après que les batteries refroidissent et les vapeurs se dissipent. Fournir une ventilation maximale. Évitez le contact

(b) Environmental Precautions /Précautions environnementales

Prevent material from contaminating soil and from entering sewers or waterways.

Empêcher les matériaux de contaminer le sol et d'entrer dans les égouts ou les cours d'eau.

(b) Methods and materials for containment and cleaning up

Méthodes et matériaux pour le confinement et le nettoyage

If the battery casing is dismantled, small amounts of electrolyte may leak. Collect all released material in a plastic

lined container. Dispose off according to the local law and rules. Avoid leached substances to get into the earth,

canalization or waters.

Si le boîtier de la batterie est démonté, de petites quantités d'électrolyte peuvent fuir. Recueillir tout le matériel

libéré dans un contenant doublé de plastique. Disposer selon la loi et les règles locales. Évitez les substances

7. Handling and storage/Manipulation et stockage

(a) Precautions for safe handling/Précautions pour une manipulation sécuritaire

Always follow the warning information on the batteries and in the manuals of devices. Only use the recommended

battery types. Keep batteries away from children. For devices to be used by children, the battery casing should be

protected against unauthorized access. Unpacked batteries shall not lie about in bulk. In case of battery change

always replace all batteries by new ones of identical type and brand. Do not swallow batteries. Do not throw

batteries into water. Do not throw batteries into fire. Avoid deep discharge. Do not short-circuit batteries Use

recommended charging time and current.

Suivez toujours les informations d'avertissement sur les batteries et dans les manuels des appareils. N'utilisez que les

types de batterie recommandés. Éloignez les piles des enfants. Pour que les appareils soient utilisés par les enfants,

le boîtier de la batterie doit être protégé contre l'accès non autorisé. Les piles déballées ne doivent pas se trouver en

vrac. En cas de changement de batterie toujours remplacer toutes les batteries par de nouveaux types et de marque

identiques. N'avalez pas les piles. Ne jetez pas les piles dans l'eau. Ne jetez pas de piles dans le feu. Évitez les

décharges profondes. Ne court-circuitez pas les piles Utilisez le temps de charge et le courant recommandés.
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